
Rada školy pri Strednej odbornej škole polytechnickej Andyho Warhola,  

Duchnovičova 506, Medzilaborce 
 

 

Zápis zo zasadnutia Rady školy pri SOŠ polytechnickej Andyho Warhola  

v Medzilaborciach, konaného dňa 17.12.2019 
 

Program zasadnutia : 

1. Otvorenie 

2. Žiadosť o zmenu v sieti – vyradenie odborov v súlade s platnou legislatívou( 

neaktuálne študijné a učebné odbory) 

3. Informácia o výsledkoch, ktoré vyplynuli z finančnej kontroly 

4. Prerokovanie a schválenie plánu práce rady školy na rok 2020 

5. Vyhodnotenie činnosti rady školy za rok 2019 

6. Diskusia 

7. Uznesenie 

      8.   Záver 

Prítomní:  1.  Mgr. Stanislav Protivňak  -  predseda                   

2.   Ing. Martina Jurcaková    

3.   Miroslava Prejsová 

4.   Igor Grib                                                

5.   Andrea Drugová                                   

6.   David Steranka 

       7.   Ing. Adrián Kaliňák                               

       Neprítomní: 1. Bc. Miroslava Zelinková                      

    2.  Ing. Ivan Solej        

    3.  Ing. Alexander Galajda   

    4.  Bc. Štefánia Steranková                            

 

K bodu 1 – Zasadnutie otvoril predseda rady školy, ktorý privítal všetkých prítomných .  

 

 K bodu 2 – Rada školy pri SOŠ polytechnickej Andyho Warhola v Medzilaborciach si  

vypočula žiadosť o zmenu v sieti – vyradenie odborov v súlade s platnou legislatívou( 

neaktuálne študijné a učebné odbory), ktorú predniesla Mgr. Jarmila Savčaková, riaditeľka 

školy. Rada školy vyjadrila súhlasné stanovisko s vyradeným študijných odborov:  

- 8240 M 00 tvorba hračiek a dekoratívnych predmetov 

     - 8297 M 00 fotografický dizajn 

     - 8261 M 00 propagačná grafika 

                           Hlasovanie:  

    Počet prítomných členov rady škola:  7 

                            Počet neprítomných členov rady školy: 4 

                            Za hlasovalo: 7 

                            Proti hlasovalo: 0 

                            Zdržali sa hlasovania: 0 

 

K bodu 3 –Mgr. Jarmila Savčaková, riaditeľka SOŠ polytechnickej Andyho Warhola v 

Medzilaborciach informovala členov rady školy o výsledkoch a úlohách ,  ktoré  vyplynuli 

z finančnej kontroly. 

K bodu 4 - Rada školy pri SOŠ polytechnickej Andyho Warhola v Medzilaborciach na 

svojom zasadnutí prerokovala a schválila plán práce rady školy na rok 2020. 



                            Hlasovanie:   

     Počet prítomných členov rady škola:  7 

                            Počet neprítomných členov rady školy: 4 

                            Za hlasovalo: 7 

                            Proti hlasovalo: 0 

                            Zdržali sa hlasovania: 0 

 

K bodu 5 – Predseda rady školy Mgr. Stanislav Protivňak vyhodnotil činnosť rady školy 

za rok 2019, kde konštatoval , že úlohy, ktoré boli stanovené v pláne práce boli splnené. 

Ďalej poďakoval členom rady školy za prácu a konštruktívny prístup pri plnení úloh. 

                           Hlasovanie:   

    Počet prítomných členov rady škola:  7 

                            Počet neprítomných členov rady školy: 4 

                            Za hlasovalo: 7 

                            Proti hlasovalo: 0 

                            Zdržali sa hlasovania: 0 

      

K bodu 6 - Diskusia: Ing. Adrián Kaliňák – žiada vedenie  školy , aby na každom 

zasadnutí  rady školy informovali o stave projektu „catching up“ 

 

K bodu 7 – Uznesenie rady školy : Rada školy pri SOŠ polytechnickej Andyho Warhola 

v Medzilaborciach na svojom zasadnutí dňa 17.12.2019 prijala nasledovné uznesenie : 

       A/ Schvaľuje -     1.  Vyradenie odborov v súlade s platnou legislatívou(   

                                   neaktuálne študijné a učebné odbory) a to: 

     - 8240 M 00 tvorba hračiek a dekoratívnych predmetov 

     - 8297 M 00 fotografický dizajn 

     - 8261 M 00 propagačná grafika 

      2. plán práce rady školy na rok 2020 

      3. Výročnú správu o činnosti rady školy za rok 2019 

                            B/ Berie na vedomie : 1. Informáciu Mgr. Jarmily Savčakovej, riaditeľky  

                                                                     SOŠ polytechnickej Andyho Warhola v  

                                                                    Medzilaborciach o výsledkoch a úlohách ,  ktoré   

              vyplynuli z finančnej kontroly. 

      C/ Ukladá: 1. Vedeniu  školy informovať na každom zasadnutí rady školy 

    o stave projektu „catching up“                                                      

                            Hlasovanie:   

     Počet prítomných členov rady škola:  7 

                            Počet neprítomných členov rady školy: 4 

                            Za hlasovalo: 7 

                            Proti hlasovalo: 0 

                            Zdržali sa hlasovania: 0 

      Nakoľko za predložený návrh hlasovala nadpolovičná väčšina členov rady školy, rada  

      školy konštatuje, že uznesenie bolo prijaté a je platné. 

 

     K bodu 8 – Predseda rady školy poďakoval členom rady školy za účasť a ukončil 

     zasadnutie. 

 

                                                                                    Mgr. Stanislav Protivňak 

                                                                                      predseda rady školy 


